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ROMÂNIA 
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR GENERAL 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

 

  

 
           PROCES – VERBAL 

încheiat cu ocazia şedinţei extraordinare convocată de îndată a Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara din  data de 14.07.2020 

 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-na Mihaela Popa care a fost aleasă 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 161/2020 
adoptată prin vot deschis cu majoritate simplă. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă 
este de 2 luni. 

 

D-na Mihaela Popa: 
”Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru. 
Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului 

Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat 
prezenţa până la această oră un număr de 19 consilieri (lipsește nemotivat dna consilier local 
Nicoleta Olariu). 

Vă informez că la şedinţa de astăzi, participă de drept d-ra viceprimar Ramona 
Elena Todor şi d-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău. 
      Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara precum și presa locală. 

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 1375/2020, iar proiectul ordinii 
de zi este menționat în anexa la aceasta. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de 26.06.2020 a fost semnat de 

către Secretarul General, precum şi de către preşedintele şedinţei anterioare şi se supune 
aprobării Consiliului Local. 

Procesul verbal se aprobă în unanimitate.” 
 

D-na Mihaela Popa: 
„Dau cuvântul d-rei viceprimar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 
 
D-ra viceprimar Ramona Elena Todor: 

  „Proiectul ordinii de zi rămâne neschimbat.” 
 

D-na Mihaela Popa: 
„Supun la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate. 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez domnii consilieri care 

se află în conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea 
nr.161/2003, cu modificările şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor 
Consiliului local, că au obligaţia să se abţină de la emiterea sau participarea ori 
adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau participarea la încheierea actului 
juridic respectiv, care ar putea produce un folos material, astfel cum rezultă din situaţiile 
prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ, cu completările ulterioare.  

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că, potrivit art. 228 alin.(2) din 



2 

 

Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările 
ulterioare, „(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile prevăzute 
la alin.(1) are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul 
personal pe care îl are în adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 
obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la 
începutul şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar 
adoptării hotărârii consiliului, cu privire la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de 
vot la adoptarea acestei hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că, hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ, cu completările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în 
condiţiile Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța de 
Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu completările ulterioare şi 
legislaţia în materie privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se 
sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni.  

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de 
hotărârii aflate pe ordinea de zi?” 

 
D-nul Ciprian Ștefan Palcău: 
”La punctul 6 nu votez.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”La punctul 6, domnul Palcău nu participă la dezbateri și nici nu votează.” 
 
D-na Mihaela Popa: 
„Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 

ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate.” 
  

 
La punctul 1 al ordinii de zi. (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

simplă).  Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a mandatului de 
consilier local al domnului MARIUS LEANCA, înainte de expirarea duratei normale a 
acestuia precum și vacantarea locului de consilier local. 

         
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-ra viceprimar Ramona Elena Todor: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-   Se prezintă avizul comisiei Juridice- aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 203/2020 se aprobă în unanimitate. 
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Astfel, numărul Consilierilor Locali în funcţie ai Municipiului Hunedoara 
este de 20. 

 
 
La punctul 2 al ordinii de zi. (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea delegării gestiunii serviciului de 
transport public local din Municipiul Hunedoara, prin atribuire directă operatorului Prim 
Transprest Hunedoara S.R.L.    

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-ra viceprimar Ramona Elena Todor: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri 
 
Dnul Lăscuț Stoicuța: 
”Dat fiind faptul că este puțin din scurt, aș vrea câteva lămuriri de la domnul 

Fan.” 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Îl putem chema pe domnul Fan, dar în principiu să vină și domnul Ardelean de 

la Direcția Tehnică pentru că raportul de specialitate este făcut de către Direcția Tehnică.” 
 
Dnul Lăscuț Stoicuța: 
”Eu am citit și nu înțeleg…” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”În regulă. Va veni domnul Fan, dar în principiu domnul Ardelean de la Direcția 

Tehnică. Dânsul este cel care s-a ocupat.” 
 
Dnul Lăscuț Stoicuța: 
”Ok. Este bine și așa, doar că doresc lămuriri.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Le-am spus să aștepte afară să nu fim prea mulți în sală să ne sancționeze 

poliția.” 
Dnul Lăscuț Stoicuța: 
”Spuneți-mi dumneavoastră, care este motivul pentru delegarea gestiunii 

serviciului? Nu înțeleg motivul. Am citit baza legală dar nu înțeleg motivul.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Motivul delegării gestiunii este că, se accesează un proiect pe fonduri europene 

în care condiția esențială este să fie delegată gestiunea. Gestiunea poate fi delegată direct 
unei societăți, obligatoriu ca să fie delegată direct trebuie să fie societatea UAT – ului sau se 
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putea face licitație dacă nu era societatea UAT – ului, doar că întârziam și nu mai prindeam 
proiectul pe fonduri europene.”  

 
Dnul Lăscuț Stoicuța: 
”Deci aici era. Erau cele două posibilități, așa am citit și eu în lege.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Legea prevede și cele două posibilități. Legea prevede, doar că nu mai puteam 

accesa acele fonduri europene. Pentru posibilitatea a doua trebuia acea societate 
particulară.” 

 
Dnul Lăscuț Stoicuța: 
”Societatea Prim Transprest trebuia să scoată la licitație.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Sau orice altă societate. Deci până la proba contrarie, a făcut UAT – ul și 

condiția esențială este să o dăm unei societăți a UAT – ului și să dăm gestiune directă. Deci 
este vorba de accesarea pe fonduri europene a unor autobuze și tot ce înseamnă 
infrastructură.”   
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-11 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 204/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 3 al ordinii de zi. (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  

Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului Hunedoara, pe 
anul 2020. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-ra viceprimar Ramona Elena Todor: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 205/2020 se aprobă în unanimitate. 

 



5 

 

La punctul 4 al ordinii de zi. (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaților la Societatea ECO SID 
S.R.L. Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-ra viceprimar Ramona Elena Todor: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 206/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 5 al ordinii de zi. (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  

Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Municipiului  
Hunedoara în Adunarea Generala a Societății PRIM TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L. . 

 
D-ra viceprimar Ramona Elena Todor: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 207/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 6 al ordinii de zi. (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  

Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Municipiului 
Hunedoara în Adunarea Generală Ordinară și Extraordinară a Acționarilor la Societatea APA 
PROD S.A. . 
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D-ra viceprimar Ramona Elena Todor: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi ”pentru”. 
Art. 1-12 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”. 
Hotărârea nr. 208/2020 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”. 
 
 
D-na. Mihaela Popa: 
”Declar ședința închisă!” 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

           PREŞEDINTE,                                                                      SECRETAR GENERAL,                          
           Mihaela Popa                                                                        Militon Dănuț  Laslău      
  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Întocmit, 
Larisa Giurca 

 


